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Uw kenmerk -

Geachte heer, mevrouw, 

Eind 2012 hebben wij uw raad toegezegd u actief te informeren over 
relevante ontwikkelingen. Deze brief heeft tot doel u te informeren over de 
ontwilckelingen rondom het onderwijs in Groningen in het algemeen, en de 
verdere afspraken met 02G2 in het bijzonder. 

In december 2012 zijn kermismakingsgespreldken gevoerd met het College 
van Bestuur 02G2 (CvB) en de Raad van Toezicht 02G2 (RvT). In beide 
gesprekken is van de gelegenheid gebruik gemaakt een aantal praktische 
zaken te bespreken. 

Met het CvB is afgesproken om de vraagstukken rondom 
onderwijshuisvesting, ook met het bijzonder onderwijs, aan de bestuurstafel 
te bespreken. Wij richten ons op vroegtijdige afstemming en het zoeken naar 
consensus op bestuurlijk niveau. In dat kader zullen wij ook de in de 
verordening vastgelegde termijnen aan een nadere beschouwing 
onderwerpen. 

Met de RvT is afgesproken de nog openstaande kwestie rondom de statuten 
nu zo spoedig mogelijk tot een goed einde te brengen. Concreet betekent dit 
dat de raadslieden van de gemeente en van 02G2 gevraagd is rechtstreeks 
met elkaar in overleg te treden met als doel te komen tot een eensluidend 
standpunt. Dit proces is irmiiddels in werking gezet, en wij gaan er van uit u 
over de resultaten hiervan binnenkort nader te kunnen berichten. 
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Met 02G2 is verder afgesproken een set van werkafspraken tussen 02G2 en 
gemeente te maken over de punten waarin zowel 02G2 als de gemeente een 
eigenstandige wettelijke verantwoordelijkheid kennen. Het betreft onder meer 
afspraken over het aanleveren en beoordelen van financiele stukken 
(begrotingen, jaarrekeningen), als ook zaken als het stichten, fuseren en 
opheffen van scholen. Er is in januari 2013 een gezamenlijke werkgroep 
geformeerd die op korte termijn met een uitgewerkt voorstel komt. Ook over 
de resultaten hiervan zullen wij u nader informeren. 

Tot slot heeft er in december op ons initiatief een informele bijeenkomst 
plaatsgevonden met vertegenwoordigers van het voltallige onderwij sveld. 
Deze bijeenkomst is vooral een verkerming geweest in informele setting om 
thema's die spelen en ambities die we gezamenlijk hebben te bespreken. Er 
volgen nog een tweetal bijeenkomsten in dezelfde samenstelling om de 
thema's nader uit te werken en daarover tot afspraken komen. Ons streven is 
de afspraken inhoudelijk te vertalen in een nieuw onderwijspact Groningen. 
De eerstvolgende bijeenkomst is gepland in februari. Ook de raadscommissie 
zal voor deze bijeenkomst een uitnodiging ontvangen. 
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